

**可立中學〔齋色園主辦〕**  
**通告第五十七號（二零一九至二零二零年度）**  
**延長農曆新年假期注意事項**

各位家長：

鑑於近日新型冠狀病毒感染確診及懷疑個案增加，教育局已於 1 月 25 日宣布全港學校延長農曆新年假期，至 2 月 17 日〔星期一〕才復課，並會按疫情發展，評估復課安排。

本校按教育局指引對學校運作作出應變措施，以確保員生安全、學生持續學習和維持學校運作。請家長注意以下安排：

1. 在延長假期期間，校舍會保持開放以照顧有需要回校的同學，開放時間為星期一至星期五，每日由上午 9:00 至下午 4:00，星期六及星期日關閉。
2. 原定於 2 月 3 日〔星期一〕至 2 月 11 日〔星期二〕舉行之中六結業試將順延至 2 月 17 日〔星期一〕至 2 月 25 日〔星期二〕舉行。
3. 在延長假期期間，老師將透過 Google Classroom 發放網上自學材料及功課，同學須定期檢查並按指示完成課業。如有問題，可聯絡相關老師。
4. 請提醒 貴子弟盡量留在家中，避免到人多擠逼的地方，並注意環境及個人衛生，減少感染疾病風險。如有不適，應盡快求醫。
5. 本校將加強清潔校舍，確保環境衛生，為 2 月 17 日〔星期一〕復課作好準備。
6. 復課後，請同學每天早上先量體溫，如出現呼吸道感染病徵或發燒，應盡快求醫，並留家休息至痊愈。離家時應配戴口罩，勤以梘液徹底清潔雙手，保持衛生，維護個人和校內員生之健康。

學校會定時更新應變措施，請家長留意本校網頁。如有任何問題，可於辦公時間〔9:00a.m. – 4:00p.m.〕致電校務處〔2322 2229〕查詢。

祝大家身體健康！



校長

彭惠蘭

謹啟

二零二零年一月三十一日

**Ho Lap College (Sponsored By the Sik Sik Yuen)**  
**School Circular No. 57 (2019-2020)**

**31 January 2020**

Dear Parents,

**Extension of Chinese New Year Holidays**

In view of an increase in the number of confirmed and suspected Novel Coronavirus infection cases and the increasing risk of the spread of the virus in crowded environment, the Education Bureau has announced that all schools will extend the Chinese New Year Holidays to 16<sup>th</sup> February (Sunday). Classes will resume on 17<sup>th</sup> February (Monday). Kindly note the following:

1. During the extended period of holidays, the opening hours of our campus are Monday to Friday, 9:00a.m. to 4:00p.m.
2. Form 6 Mock Examination originally scheduled from 3<sup>rd</sup> February to 11<sup>th</sup> February is rescheduled to the period from 17<sup>th</sup> February to 25<sup>th</sup> February.
3. During the extended period of holidays, self-learning materials and exercises will be released via Google Classrooms. Students should check their Google Classrooms using their Google accounts regularly and complete the assignments. Students may contact their teachers for help and questions.
4. Please advise your child to stay home as far as possible, avoid going to overcrowded places and pay attention to environmental and personal hygiene to reduce the risk of infection. Consult a doctor immediately if feeling unwell.
5. The school premises will be thoroughly cleaned to ensure a clean and hygienic environment for class resumption on 17<sup>th</sup> February.
6. After class resumption, students should check their temperature every morning. Students with respiratory illnesses or fever should consult a doctor immediately and stay home for rest until fully recovered. Students should wear a surgical mask when they leave home for school and observe strict personal and hand hygiene so as to safeguard the health of themselves and others.

Please visit our school website for updates of information. For enquires, please contact General Office (2322 2229) during office hours (9:00a.m. – 4:00p.m.).

Yours faithfully,



Ms. Pang Wai Lan  
(Principal)